



INTERNATIONAL
FESTIVAL
LILLE
HAUTS-DE-FRANCE

**SERIES MANIA FORUM
ANNOUNCES THIS YEAR'S RECIPIENT OF ITS "WOMAN IN SERIES AWARD"**

Isabelle Degeorges
President, Gaumont Télévision
Recipient of Fifth Annual "Woman in Series Award"

Announcement in advance of International Women's Day on 8 March



LILLE & PARIS, FRANCE – March 7, 2025 – Having launched as a new initiative in 2021, coupled with tomorrow being International Women's Day, Laurence Herszberg, Founder and General Director of Series Mania, today announced the recipient for its Fifth Annual "Woman in Series Award." This award is given to a remarkable woman from the audiovisual industry to honor her vision and leadership. The recipient this year is **Isabelle Degeorges, President, Gaumont Télévision**. Ms. Degeorges will be presented with her award on the evening of March 25th during the Series Mania Awards Ceremony at the Théâtre Barrière. In addition, on March 26th she will take part in an exclusive "In Conversation With" to be moderated by Marta Balaga of Variety.

Past winners of the "Woman in Series Award" include: 2021: Christina Sulebakk, GM of HBO Max EMEA; 2022: Mo Abudu, CEO, The EbonyLife Group; 2023: Nicola Shindler, Executive Producer and Chief Executive of Quay Street Productions; and

2024: Francesca Orsi, EVP, HBO Programming, Head of HBO Drama Series and Films.

“Isabelle’s remarkable career, which has led her to the Presidency of Gaumont Télévision, has helped to promote French original series and IP internationally. Works such as *Lupin* and *Becoming Karl Lagerfeld*, to name only two, testify to the breadth and impact of her work, which is recognized and praised by all,” commented Herszberg.

“In addition to her professional accomplishments, Isabelle is passionate, attentive, and approachable, making her a true source of inspiration and a role model for our industry which is why she was the perfect choice for this year’s ‘Woman in Series Award,’” added Francesco Capurro, Director of Series Mania Forum.

Stated Degeorges, “It is a great honor to receive the prestigious ‘Woman in Series’ award. I am deeply grateful for this recognition and would like to sincerely thank Séries Mania, Anne Bouverot, Laurence Herszberg, Francesco Capurro, the jury, and all those who have supported me and continue to allow me to pursue my passion in this industry, especially at Gaumont. This award is a wonderful tribute to twenty-five incredible years dedicated to what I believe is the most beautiful profession in the world: telling stories through series.”

Isabelle Degeorges is a French producer known for creating compelling, internationally successful series. She produced the global Netflix hit *Lupin* (17x52’) starring Omar Sy and *Becoming Karl Lagerfeld* (6x52’) with Daniel Brühl for Disney+.

As Vice President of USPA, France’s leading guild for audiovisual producers, she plays a key role in shaping the industry’s future.

A graduate of Sorbonne University, Isabelle began her career in 2001 at Images et Compagnie (Lagardère Group). In 2011, she joined Gaumont to establish its French television division. Since 2013, as President of Gaumont Television France, she has led the production of high-quality series for major broadcasters and global platforms.

Her recent work includes *Signal* (Paramount+), *The Deal* (Arte & RTS), *Pax Massilia* (Netflix), *The Art of Crime* (France Télévisions), *Totems* (Prime Video), and *Lords of Scam* (Netflix).

She is currently producing *Pax Massilia S2* (Netflix), *The Art of Crime S9* (France Télévisions), and *In the Shadow of the Forests* (Apple TV+) with Benoît Magimel and Mélanie Laurent.

ABOUT SERIES MANIA

Based in Lille since 2018, Series Mania - Lille / Hauts-de-France has become the biggest event dedicated uniquely to television series in Europe. Its festival offers exclusive world premieres of the greatest international series on the big screen, giving its audience - up to 98,000 spectators - 8 days of discoveries, parties, and masterclasses with some of the most renowned personalities in the series world. At the same time, Series Mania welcomes 4,200 professionals from over 70 countries at Series Mania Forum including the anticipated Lille Dialogues summit. Two key events for networking and business extended online on Series Mania+. In 2021, Series Mania launched Series Mania Institute, a training program for students and industry professionals. The association is thus extending its action to support the creation of series in Europe.

<https://seriesmania.com/en/>

PRESS CONTACTS:

MORRIS MARKETING - USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – 615-554-8671

MIAM- Claire VORGER – FRANCE & INTERNATIONAL

claire.vorger@seriesmania.com

+33 6 20 10 40 56

rpseriesmania@gmail.com

Blanche Aurore DUAULT - +33 6 29 97 88 89

Nathalie IUND - +336 10 96 30 08

Michael MORLON – 0+33 6 60 45 65 69

#

**SÉRIES MANIA FORUM
DÉVOILE LA LAURÉATE DU “WOMAN IN SERIES AWARD”**

Isabelle Degeorges
Directrice de Gaumont Télévision France
reçoit le 5^{ème} “Woman in Series Award”



LILLE & PARIS, FRANCE – 7 mars 2025 – Laurence Herszberg, fondatrice et directrice générale de Séries Mania a annoncé en cette veille de Journée internationale des Droits des Femmes, la lauréate du 5^{ème} "Woman in Series Award". **Ce prix, qui récompense une femme remarquable de l'industrie audiovisuelle pour sa vision et son leadership, est décerné cette année à Isabelle Degeorges, Directrice de Gaumont Télévision France.** Elle sera présente à Lille le 25 mars au soir pour recevoir son trophée lors de la Cérémonie de remise des prix du Séries Mania Forum au Théâtre Barrière. Elle participera également le lendemain dans l'après-midi, à une conversation exclusive modérée par Marta Balaga de *Variety*.

Créé en 2021, le « Woman in Series Award » a été décerné à Christina Sulebakk, Directrice Générale de HBO Max EMEA (2021), Mo Abudu, PDG de The EbonyLife Group (2022), Nicola Shindler, productrice exécutive et directrice générale de Quay Street Productions (2023), Francesca Orsi, EVP, HBO Programming, Head of HBO Drama Series and Films (2024).

« Le parcours remarquable d'Isabelle, qui l'a menée à la Direction de Gaumont Télévision France, a contribué à faire rayonner les séries originales et les IP françaises à l'international. Des œuvres telles que *Lupin* ou *Becoming Karl Lagerfeld*, pour ne citer que ces deux succès, témoignent de l'ampleur et de l'impact de son travail, reconnu et salué par tous », a commenté **Laurence Herszberg**.

« Au-delà de ses réalisations professionnelles, Isabelle est passionnée, à l'écoute et accessible, ce qui fait d'elle une véritable source d'inspiration et un modèle dans notre industrie. Pour toutes ces raisons, elle était le choix parfait pour le « Woman in Series Award » cette année », a ajouté **Francesco Capurro**, directeur de Séries Mania Forum.

Isabelle Degeorges a déclaré: « C'est un grand honneur de recevoir le prestigieux « Woman in Series Award » et je suis profondément honorée de cette reconnaissance. Je tiens à remercier sincèrement Série Mania, Anne Bouverot, Laurence Herszberg, Francesco Capurro, le jury et tous ceux qui m'ont soutenue et continuent de me permettre de vivre ma passion pour ce métier, notamment chez Gaumont. Ce prix est un magnifique hommage à vingt-cinq années incroyables consacrées à ce que je crois être le plus beau métier du monde : raconter des histoires à travers des séries. »

À PROPOS D'ISABELLE DEGEORGES

Isabelle Degeorges est une productrice française connue pour créer des séries captivantes et à succès international. Elle a produit le succès mondial de Netflix, *Lupin* (17x52') avec Omar Sy et *Becoming Karl Lagerfeld* (6x52') avec Daniel Brühl pour Disney+.

En tant que vice-présidente de l'USPA, la principale association française de producteurs audiovisuels, elle joue un rôle clé dans l'élaboration de l'avenir de l'industrie.

Diplômée de la Sorbonne, Isabelle a débuté sa carrière en 2001 chez Images et Compagnie (groupe Lagardère). En 2011, elle rejoint Gaumont pour mettre en place le pôle télévision français. Depuis 2013, en tant que Directrice de Gaumont Télévision France, elle dirige la production de séries de grande qualité pour les grands diffuseurs et les plateformes mondiales.

Elle a notamment produit *Signal* (Paramount+), *The Deal* (Arte & RTS), *Pax Massilia* (Netflix), *L'Art du Crime* (France Télévisions), *Totems* (Prime Video) et *Les rois de l'arnaque* (Netflix).

Elle produit actuellement *Pax Massilia S2* (Netflix), *L'Art du Crime S9* (France Télévisions), et *A L'ombre des forêts* (Apple TV+) avec Benoît Magimel et Mélanie Laurent.

À PROPOS DE SÉRIES MANIA

Basé à Lille depuis 2018, Séries Mania - Lille / Hauts-de-France est devenu le plus grand évènement dédié uniquement aux séries télévisées en Europe. Son festival propose en exclusivité les premières mondiales des plus grandes séries internationales sur grand écran, offrant à son public - jusqu'à 98 000 spectateurs - 8 jours de découvertes, de soirées et de masterclass avec certaines des personnalités les plus renommées du monde des séries. Parallèlement, Séries Mania accueille 4200 professionnels de plus de 72 pays au Séries Mania Forum, dont le sommet très attendu des Dialogues de Lille. Deux évènements clés pour le networking et l'industrie prolongés en ligne sur Séries Mania+. En 2021, Séries Mania a lancé le Séries Mania Institute, un programme de formation destiné aux étudiants et aux professionnels du secteur. L'association étend ainsi son action de soutien à la création des séries en Europe. <https://seriesmania.com/>

CONTACTS PRESSE

MORRIS MARKETING – USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – 615-554-8671

MIAM - FRANCE & INTERNATIONAL

claire.vorger@seriesmania.com

Claire VORGER - 06 20 10 40 56

Blanche Aurore DUAULT - 06 29 97 88 89

Nathalie iUND - 06 10 96 30 08

Michael MORLON - 06 60 45 65 69

rpseriesmania@gmail.com

#